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Raads Nieuws
Wethouder Ramaekers overleeft motie van treurnis

Parkeerbeleid Centrum na 
venijnig debat bijgesteld
Het in april 2015 vastgestelde parkeerbeleid voor het 
Citycentrum is een halfjaar later alweer aangepast. De 
raad besloot op 13 oktober unaniem om een aantal on
derdelen te herzien. Géén parkeren achter slagbomen 
op Meent, Braak en Lei. Avondparkeren vanaf 18.00 
uur blijft gratis, op de koopavond na. Geen blauwe 
zone bij politiebureau. Handhaven 13 parkeerplaatsen 
aan noordzijde van Meiveld.

Voor VSA-wethouder Nicole Ramaekers gold, zoals 
Adriënne van Pelt (D66) het omschreef: beter ten halve 
gekeerd dan ten hele gedwaald. Het vorige raadsbe
sluit riep dermate veel weerstand op, dat zij opnieuw 
aan tafel ging met winkelondernemers, theater De 
Schalm, horeca en omwonenden van het Citycentrum. 
Dat resulteerde in een nu 'breed gedragen' voorstel, 
waarmee de raad zich alom tevreden toonde. Het her
ziene parkeerbeleid komt namelijk aardig in de buurt 
van het scenario waar de oppositie in het voorjaar al 
op aanstuurde.

Jeugdlintje voor 
'uitzonderlijke prestatie'
De regelgeving voor gemeentelijke onderscheidingen 
krijgt er een nieuwe loot bij. Er komt een 'jeugdlintje' 
voor kinderen en jongeren van 4 tot 21 jaar die een 
'uitzonderlijke prestatie' hebben neergezet, dan wel 
zich op 'uitzonderlijke en belangeloze wijze voor de 
samenleving hebben ingezet'.

De CDA-fractie diende voor dit doel met succes een 
initiatiefvoorstel in. Indienster Hanny van den Berg 
had gezien dat zo'n onderscheiding in veel andere 
gemeenten al bestaat en wilde ook de Veldhovense 
jeugd eren. Zij was onder meer geïnspireerd door 
Jasper uit Eindhoven, die op zijn ziekbed een project 
opzette om andere kinderen met 
kanker te helpen. Portefeuille
houder Jack Mikkers was 'supe
renthousiast' over het initiatief.
De hele raad sprak waardering en 
sympathie uit voor het voorstel.
Het jeugdlintje krijgt een plek in 
de verordening gemeentelijke on
derscheidingen, die in december 
door de raad wordt aangepast. Hanny van den Berg

Activiteiten
programma 
C4 voortgezet
De Veldhovense deelname aan het samenwerkings
orgaan Campusgemeenten (C4) wordt de komende 
vier jaar voortgezet, maar is niet onomstreden. Pv- 
dA-fractievoorzitter Jeroen Rooijakkers drong aan op 
tussentijdse evaluatie over twee jaar, waarin deelna
me opnieuw ter discussie komt. "Ik zie onvoldoende 
toegevoegde waarde en wil dan meer progressie 
zien.”

Op de agenda stond het activiteitenprogramma 
2016-2019 van de C4. In de C4 werken Eindhoven, 
Helmond, Veldhoven en Best samen in een 'voor
trekkersrol voor de rest van de Brainport-regio', zoals

En toch kreeg Ramaekers van de gezamenlijke opposi
tie een motie van treurnis aan de broek. Die werd wel
iswaar met 13 stemmen tegen en 11 stemmen voor 
verworpen door de drie coalitiepartijen VSA, GBV en 
D66, maar de toon was eerder al gezet in een urenlang 
venijnig debat, waarin een boze en onwrikbare opposi
tie en een verontwaardigde coalitie lijnrecht tegenover 
elkaar stonden.

Herzien beleid: geen slagboomparkeren

Debat op scherp
Met name de CDA'ers Ton Bolsius en Gerard Slegers 
zetten de boel op scherp. De eerste sprak van een 'be
stuurlijke tragedie', die schade heeft toegebracht aan 
de belangen van Veldhoven en het Citycentrum. "De 
wethouder heeft in april ondanks onze tegenwerpin
gen halsstarrig vastgehouden aan het door haar ge
kozen scenario. Door niet te luisteren naar de raad is 
nodeloze vertraging met extra kosten ontstaan. Helaas 
zijn VSA en GBV daar onder druk van het college in 
meegegaan." Bjorn Wijnands (VSA) nam het op voor 
zijn wethouder. "Dit is democratie en samenspraak pur 
sang. Door de signalen van diverse partijen op te pik
ken en opnieuw in gesprek te gaan, heeft zij zich kwets
baar opgesteld. Dat heeft nu geresulteerd in een nieuw 
voorstel met groot draagvlak." Gerard Jonkers (GBV) 
vond het van lef getuigen om op een eerder standpunt 
terug te komen. "Zij heeft goed geluisterd naar wat de 
samenleving wil." Slegers bleef onvermurwbaar. "Oké, 
zij toont nu lef, maar dat had de vorige keer gemoeten. 
Ik kan me niet voorstellen dat u destijds niet wist dat 
velen tegen slagboomparkeren waren!"

wethouder Piet Wijman (D66) het formuleerde. Hij 
benadrukte dat Veldhoven voor de 5000 euro die 
de C4 jaarlijks kost, veel terugkrijgt. Een voorbeeld 
daarvan is de snel groeiende Internationale School 
in Eindhoven. Ook andere bovenlokale initiatieven 
onderstrepen het bredere doel van de C4, namelijk 
een aantrekkelijk vestigingsklimaat voor het regio
nale bedrijfsleven.

Wijman wees er ook op dat Veldhoven over twee 
jaar niet zomaar uit een convenant met een looptijd 
van acht jaar (2012 - 2020) kan stappen. "Maar dit 
convenant wordt jaarlijks geëvalueerd. U mag mij 
daarbij houden aan gemaakte afspraken."

gemeenteVeldhoven
Op 13 oktober sprak de raad over de herziening van 
het parkeerbeleid. Ook stond een initiatiefvoorstel om 
jeugdlintjes toe te kennen op de agenda. Met 'Raads- 
nieuws' heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten geen letterlijk 
verslag, maar een impressie van de raadsvergadering. 
Ze zijn geschreven door een onafhankelijk journalist in 
opdracht van de gemeente.

Winkeliers 'dik tevreden'
Dat er nu wel breed draagvlak was voor het herziene 
parkeervoorstel werd aan het begin van de vergadering 
bevestigd door inspreker P. van den Tillaar, voorzitter 
van de Citycentrum-ondernemers. Namens winkeliers, 
bewoners, bibliotheek, theater De Schalm en horeca
ondernemers stelde hij dat de 'nieuwe dialoog' met 
de wethouder tot dit compromisvoorstel heeft geleid, 
waarmee alle betrokkenen kunnen leven. VVD'er 
Maarten Prinsen, voorstander van gratis parkeren in het 
centrumgebied, informeerde of de inspreker dit besluit 
wel ver genoeg vond gaan. Van den Tillaar liet zich niet 
uit de tent lokken: "Dit is het beste compromis. Wij zijn 
dik tevreden." Dat was ook wethouder Ramaekers. Zij 
liet merken op meer waardering van de raad te hebben 
gerekend. "Het is inderdaad vrij uitzonderlijk dat een 
wethouder in de raad terugkomt op een eerder geno
men besluit. Erg lastig, want je krijgt een opdracht van 
de raad. Maar wel eentje die niemand wil." De wet
houder beschreef het ongenoegen dat vrijwel direct 
na het raadsbesluit van 14 april de kop opstak. En dat 
resulteerde in nieuw overleg op 9 september met alle 
betrokkenen. Terugkijkend: "Ik denk dat het raadsbe
sluit van april nodig was om alle partijen op scherp te 
krijgen voor een nieuw voorstel betaald parkeren. Maar 
nu eentje dat echt door iedereen wordt gesteund. En 
nog goedkoper uitpakt ook. Ik word hier blij van!"
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'Raad niet serieus genomen'
Zo niet het CDA, dat volhield dat de raad eerder over 
deze 'essentiële beleidswijziging' geïnformeerd had 
moeten worden. Bolsius: "De raad is niet serieus geno
men. Dat is treurig." Na een schorsing vertaalde hij die 
woorden in een motie van treurnis 'dat de wethouder 
zich, in de openbaarheid van dit dossier, niet gehouden 
heeft aan haar actieve informatieplicht'. Ook VVD en 
PvdA zetten hun handtekening.

Burgemeester Jack Mikkers probeerde de angel uit de 
motie te halen, door er in een schorsing aan te herin
neren dat de fractievoorzitters op 15 september tus
sentijds zijn geïnformeerd over de koerswijziging in het 
parkeerbeleid. Vergeefs.

Vóór de motie in stemming kwam had Nicole Ramae
kers het laatste woord. "Ik moest alle gesprekspartners 
van het Citycentrum tot 22 september de tijd geven 
om het nieuwe voorstel met hun achterban te bespre
ken. En al op 25 september is dit voorstel naar u toe
gestuurd. Een voorstel dat ik met vol genoegen in de 
raad heb gebracht, omdat alle belanghebbenden er
mee hebben ingestemd."


